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Het jaar 2023e was een wat moeizaam jaar voor de Dorpsraad. De inloopsessies 
werden door de bewoners van het Dorp slecht bezocht. Wel kwam natuurlijk de vaste 
kern van geïnteresseerden en regelmatig gemeenteraadsleden.  

Het overleg met de Gemeente via de coördinator Egbert van Vulpen, liep qua 
communicatie prima, maar inhoudelijkheid slecht. Informatie komt slecht door en het 
is niet duidelijk wanneer de Gemeente op bepaalde zaken een standpunt inneemt. 
Wel blijkt dat de Gemeente Dijk en Waard haar eigen organisatie nog niet onder 
controle heeft. De integratie van de twee ambtenaren organisaties loopt blijkbaar 
stroef en ze geven aan dat ze te weinig personeel hebben. Tevens dient regelgeving 
van beide Gemeenten nog op elkaar afgestemd te worden, wat een behoorlijke 
vertraging in zich heeft.  

Het is voor de Dorpsraad teleurstellend dat Sint Pancras niet als pilot aangesteld 
wordt voor de burgerparticipatie, zoals toegezegd tijdens de fusie. Het blijkt dat de 
oude Gemeente Langedijk een behoorlijke vinger in de pap heeft en alles wat ten 
voordele van Sint Pancras uitpakt tegenhoudt. Dit waren we als Dorp gewend maar 
we waren positief naar de nieuwe Gemeente toe. 

 De nieuwe Gemeente vertoont tot op dit moment naar ons toe geen enkele 
slagvaardigheid.  

De Dorpsraad heeft wel een nieuwe penningmeester, Thelma Lluveres, wat het 
bestuur weer naar drie leden optilt, zoals de statuten voorschrijft. 

Het contact met Egbert van Vulpen hebben we tijdens de zomer verbroken, daar het 
geen enkele zin had om op deze wijze door te gaan.  Het College nam besluiten en gaf 
collegeberichten uit langs ons heen, zodat overleg met de ambtenaren verder geen 
zin had. 

Dit heeft geleid tot een klacht aan het College en dit is tijdens een sessie tussen het 
bestuur en het totale College besproken. We kwamen niet tot elkaar, de 
burgemeester, Maarten Poorter, noemde het een verschil in verwachtingen.  

Er is met de ambtenaren van verkeer een onderhoud geweest in september en er is 
nagedacht over de knelpunten binnen het Dorp die onderbouwd zijn met 
oplossingen. Deze zijn ingetekend voor een bestek, en we zouden in december 
opnieuw contact hebben. Dit heeft niet plaatsgevonden. 

De Dorpsraad heeft op verzoek van enkele bewoners een plan gepresenteerd om een 
houten wandelbrug over de Vroonerplas aan te leggen. Het College heeft dit niet 
direct afgewezen en in het nieuwe jaar zal er door de betrokken wethouder naar 
gekeken worden. 

We hebben nagevraagd over de status van de evaluatie van de Fusie die plaats dient 
te vinden naar aanleiding van een motie in de tweede kamer. Sint Pancras en Koedijk 



   
krijgen de gelegenheid om zich uit te spreken. Dit zal plaatsvinden in 2024. In welke 
vorm is nog onduidelijk. De Dorpsraad heeft aangegeven op verzoek van enkele leden 
om een referendum uit te schrijven. Dit zal waarschijnlijk niet gehonoreerd worden. 

De punten die nog ter discussie liggen met de Gemeente en de dorpsbewoners: 

- Evaluatie Gemeente over Sint Pancras wel of niet naar Alkmaar 
- Samen met de Gemeente concreet maken van het kernenbeleid 
- De houten voetgangersbrug over de Vroonerplas 
- Verkeersproblematiek – overleg met projectleider verkeer van de Gemeente 
- De doorstroming van bewoners binnen het dorp d.m.v. nieuwbouw 
- Knarrenhof binnen het dorp 
- Jeugdvraagstuk – plaatsen van container  
- Dorpsplan – overall visie voor het Dorp, wat wil Sint Pancras zijn. 

 

 

 

 


